
IZ KS KOZARJE

Prednost komunalnim problemom
Medtem ko se v marsikateri KS še niso dodobra

zdramili od zime in hudega mraza, ki jo je sprem-
Ijal, v KS Kozarje že v širokem zamahu rešujejo
probleme, ki so se jim nakopičili v zadnjem časn.
Tokrat so med drugim postavili v ospredje vodo-
vod in kanalizacijo, ki še vedno predstavljata
ključni potrebi kraja.

Problem kanalizacije je očiten še ztasti na ob-
močju Kosovega polja in Majlonda, kjer ta sploh
ni urejena. Nedavno so si že priskrbeli lokacijsko
dokumentacijo in kompletne projekte za pridobi-
tev gradbenega dovoljenja, s čimer bodo potem
lahko začeli z gradnjo. Da dovoljenja niso dobili
že prej, je bilo krivo to, da so morali čakati na
lokacijsko dokumentacijo za Kosovo polje. Zdaj
ko jo imajo, se je začelo vse skupaj hitreje premi-
kati.

»Krajani so to gradnjo vzeli kar najbolj resno,«
je ob tem povedal predsednik sveta KS Franc
Sebenik. »Tako so tudi sami plačali načrte, velika
večina (96 odstolkov) pa je izrekla potrebno so-
glasje za prekop zemljišč.«

Podobno zavzeto so se Kozarčani lotili tudi
vprašanja preskrbe z vodo v zaselkih Žeje, Žulova
vas in Nasperska pot. Tudi v tem primeru gre
predvsem za novejša naselja, ki pač niso raogle

dobiti vsega že ob samem začetku. Na Nasperski
poti so problem rešili tako, da koristijo začasni
priključek, gradbeni odbor pa je dosegel, da se
pridobi lokacija za legalni vod. Za Žeje in Žulovo
vas pa načrtujejo gradnjo novega vodovoda. Tudi
tu so projekt plačali sami prizadeti, naročena pa je
že lokacijska dokumentacija, s katero bodo lahko
zaprosili za gradbeno dovoljenje in si obenem
prizadevali, da pridejo v program SKIS.

Podobno v teh dveh zaselkih pričakujejo tudi
projekt za napeljavo telefona, ki so ga prav tako
plačali krajani sami, Žeje pa bodo mimo tega še
letos dobile tudi novo transformatorsko električ-
no postajo na A drogu.

»Vse to dokazuje, da hkrati rešujemo več pro-
blemov, kakor se pač hkrati tudi porajajo,« je
zaokrožil široko paleto načrtov Franc Šebenik.

V naslednjem srednjeročnem obdobju ob vsem
tem v Kozarjah ne bo veliko časa za počitek. Med
drugim v tcm času tu načrtujejo še novo trgovino
na območju Kosovega polja, ki jo bo gradil Ijub-'
ljanski Mercator. Kolikor ne bo kakih nepredvi-
denih težav, bodo z gradnjo le-te začeli že drugo
leto.

»Sploh si prizadevamo, da bi v naslednjem
srednjeročnem odbobju izpeljali kar največ zada-
nih nalog in da bi bila naša KS vsaj na področju

infrastrukture optimalno urejena,« je ob tem še
dodal Franc Šebenik.

Podobno kot pri komunalnem, Kozarčani tudi
pri družbenopolitičnem in drugem družbenem de-
lu ne držijo križem rok. Se zlasti prizadevna sta,
kot pravijo, RK in gasilsko društvo. Nekoliko več
težav pa je z delegatskim sistemom v kraju, ki
kljub zapriseženim načelom še vedno ne najde
prave poti za učinkovitejše delo.

»Mislim da je temu precej krivo to, da vsi
delegati preprosto niso dovolj seznanjeni s proble-
mi v KS« je problem nekoliko bolj osvetlil Drago
Žagar, predsednik KK SZDL. »Če delegat ne
pozna zadevne problematike, pač ne more o njej
razpravljati na občini.

Prav tako pa so mnogi tudi prepričani, da je rfa
občinski skupščini že tako ali tako vse odločeno iji
da torej ni moč na kaj vplivati. Ni pa tudi povrat-
nih informacij iz občinske skupščine in delegatsko
gradivo je še vse prepogosto preobsežno in preza-
htevno, kar nadalje odvrača delegate od aktivnej-
šega dela.«

Sicer pa je, kot nadalje ugotavlja Drago Žagar,
delo v KS žal še vse preveč zreducirano na posa-
meznike, medtem ko mnogi drugi bolj ali manj
pasivno stojijo ob strani. Zavzetosti manjka pred-
vsem pri mladih, v mladinski organizaciji, ki kar
ne ujame koraka z drugimi, aktivnejšimi organiza-
cijami. Njihovo pasivnost si deloma razlagajo s
tem, da pač še vedno nimajo ustreznega prostora,
kjer bi se shajali. Za zdaj sicer enkrat tedensko
koristijo prostor KS, kar pa je očitno premalo.
Kako jih bodo pripravili k aktivnejšemu delu,
vsekakor ostaja vprašanje, toda pri roki je dovolj
vzorov — prizadevnih organizacij in aktivov, ki
tudi nimajo vsega, kar rabijo, a kljub temu dobro
delajo.
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